
   
  

 

Merituulivoima esillä Korsnäsin 
kirjastoautokierroksella  
Metsähallitus oli mukana Korsnäsissa kesällä järjestetyllä kunnan kirjastoautokierroksella 
kertomassa merialueelle suunnitellusta tuulivoimapuistosta. Biblioteksparlamentet on tour -
kierroksella. 

Kunnanhallituksen puheenjohtaja Anna-Lena Kronqvist, kunnanvaltuuston puheenjohtaja Camilla 
Ribacka, kunnanjohtaja Christina Båssar ja Metsähallituksen projektiasiantuntija Heidi Vest 
tapasivat kuntalaisia Taklaxissa, Harrströmissä, Korsnäsin kaivoksella, Molpessa ja Korsbäckissa.  

Kirjastoautolla kuntalaisia kiinnosti merituulivoimalan lentovalojen näkyminen mereltä pimeään 
vuodenaikaan. Voimalat on tarkoitus sijoittaa 15–30 km päähän rannikolta, jolloin ne eivät häiritsisi 
asukkaita myöskään valaistuina. 

Tulevan voimajohdon reittivaihtoehtoja selvitetään edelleen. Reittiä ei ole vielä päätetty, vaan 
vaihtoehtoja arvioidaan tulevassa ympäristövaikutusten arviointimenettelyssä (YVA), joka kestää 
noin kaksi vuotta. Metsähallitus on kesästä 2021 alkaen teettänyt luontoselvityksiä merikaapelin ja 
maalle sijoitettavan voimajohdon sijoitusta ajatellen. 

Bioblioteksparlamentet-kierroksella kuntalaisia askarrutti myös Korsnäsin kunnan ja toisaalta 
Metsähallituksen rooli hankkeessa. Kunta kehittää alueen elinvoimaisuutta ja jatkaa 
merituulivoimapuistolle suunnitellun alueen kaavoitusta. Metsähallitus vastaa hankkeen 
alkukehityksestä. Kun tuulivoiman rakentamis- ja tuotantokumppani on valittu, kumppani vie 
hanketta eteenpäin ja Metsähallitus jää vähitellen alueen vuokraajan rooliin. Kumppanin valinta on 
tarkoitus saada päätöksen vuoden 2022 aikana. 
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